
 

 

 

Årsmøte 6.april kl 09:00 Nes Fjelkirke 

1. Valg av møteleder, referent og 2 til åunderskrive 

protokollen 

2. Godkjenning av innkallingen 

3. Årsberetning perioden 15.04.2022 – 06.04.2023 

4. Godkjenning av regnskap perioden 01.10.2021 – 

30.09.2022 

5. Status regnskap 01.10.2022 – 06.04.2023 

6. Fastsettelse av arbeidsplaner og 

medlemskontingent for neste år 

7. Innmeldte saker 

Sak 1: (Innsendt av Olav Høva Næss) 

Gå i dialog med grunneierlaget vedr planering, fjerning av steiner for å kunne lette 

fremkommelighet og tidligere igangsetting av «tidligløype trinn 2» i traseen Grønhovd, 

Olfisklien, Smalevatn, Holmevatn 

Om dette godkjennes av grunneierlaget, settes det i gang med en «kronerulling» for 

gjennomføring av dette. Disse inntektene øremerkes til formålet. 

Ansvarlig for prosjektet: Olav Høva Næss 

8. Valg 

Se vedlegg fra valgkomite 

 



 

Årsberetning Nes Nordmark Friluftslag ( 15.04.2022–

06.04.2023) 

Styrets sammensetning i perioden: 

Navn    Funksjon  Periode 

 

Jan Ole Bakkerud                      Leder                       2022 - 2024  

Ragnar Bang                               Sekretær                2022 - 2024   

Danica Furuseth                        Styremedlem         2021 - 2023 

Kristin Dahl Rolfsen                  Styremedlem         2021 - 2023  

Morten N. Haug                        Styremedlem         2021 - 2023  

Gisle M. Eckhoff                        Varamedlem          2021 - 2023 

Arne Dokken                             Varamedlem          2022 - 2024 

Linda F. Pharm                           Valgkomite            2021 - 2023  

Odd Arild Juven                         Valgkomite            2021 – 2024 

Torbjørn Eidal                            Valgkomite            2022 - 2025 

Stein Eikeland                            Revisor                   2022 - 2024 

 

 

Årsmøte 2022 ble avholdt i Nes Fjellkirke med 30 frammøtte og 27 

stemmeberettigede.  

Styret har gjennomført styremøter gjennom året, derav 1 med løyepekjørere 

ved oppstart av vintersesongen. Utover dette har det vært løpende dialog 

via mail/samtalegruppe/telefon. 

 

 

 

 

 



 

 

Sommerstier/Vår- og Høstdugnad: 

Vi fikk gjennomført vår- og høstdugnad i år. Oppmøtet kunne nok vært 

bedre på begge, men klopper ble bygd, stier kvistet og vindfall ryddet opp 

ette kraftig vindvær. 

Brusetrunden (lang løype via Grønhovd) ble ryddet (klippet) og 

remerket (blå+rød) på vårparten. Ny trase over innoset til Mykingsjøen ble 

merket på steiner i elva. Sti fra innoset til fjellkirken ved Ranten ble 

remerket og ryddet, da denne er lite benyttet og nesten gjengrodd. 

Det benyttes nå DNT blåfarge for remerking. Denne er mer synlig og 

harmonerer med DNT sin blåmerking av stier i lavlandet. 

 

Til våren/sommeren vil Såtenattrunden (blå+sort) bli remerket, ref Terje 

Liveng. 





 

 

Styret takker for solid innsats. 

Vinterløyper: 

Vinteløyper prepareres i år som tidligere av Br.Rodegård As, Bernhard Jorde 

og Svein Erik Davidsen. Vi har endelig fått på plass en aktør på løypa mellom 

Fjellset og Saupeset, Even Nordeng. Dette er meget gledelig, slik at alle 

grendelag kan knyttes inn i hovedløypene som kjøres av stor maskin. 

Vinteren har i heldigvis i år tilgodesett oss med gode mengder snø, noe som 

letter preparering og forhåpentligvis gir oss gode forhold til godt over påske. 

 

 

Turløype på Myking: 

Denne løypa er blitt svært populær både sommertid og som tidligløype 

vinterstid. Friluftslaget er veldig tilfreds med at denne ble opparbeidet og 

retter samtidig en takk til grunneierlaget som sto for gjennomføringen av  

denne traseen. 

Håkonbue: 

Olav Høva Næss administrerer denne på en meget god måte. Her er det 

avholdt mange fine arrangementer og besøket er bra. Vi ser frem til mye 

fine sammenkomster her både sommer og vinter. 

Vedlagt et bilde fra «Vaffeldag» i vinterferien. 



 

VIPPS: 

Vi ser at mange benytter seg av denne løsningen ifm betaling av kontingent 

og støttebeløp. På tross av at denne løsningen «stikker av» med noen kroner 

i gebyr tror vi det er fornuftig av laget å ha en slik løsning som gjør 

innbetalingen til laget særdeles lett for våre medlemmer. 

Skilt/tavler: 

Skilting av løypenett er hele tiden under arbeid. Flott om folk tipser styret 

der de mener det er manglende skilting, evnt gamle skilt burde vært fornyet. 

 

Skisporet.no: 

Her går avtalen videre som tidligere. Noe tekniske utfordringer vil det være, 

men vi opplever at trackere stort sett oppdaterer når det prepareres løyper.  

 

Facebookside/Hjemmeside: 

Facebooksiden vår har nå over 2000 medlemmer. Her forsøker vi å 

informere om relevant info samt dele fin informasjon som kan være nyttig 

for våre medlemmer. Vi opplever en nedgang i negative 

innlegg/kommentarer og det er vi glade for. Disse sidene skal tross alt være 

en hyggelig informasjonskanal for laget vårt. 

Hjemmesiden styres for øvrig på beste måte av Bjørn Solheim og Ole Jonny 

Brattum – tusen takk for all hjelp. 

 

 



Slutning: 

NNF er heldigvis tilbake i tradisjonell drift etter noen år preget av pandemi 

og tidvis liten aktivitet på hytter pga høye strømpriser. 

Vi håper nå at vi vil oppleve stor aktivitet fremover der alle medlemmer 

igjen kan dra på hytta og benytte seg av alle tilbudene området har å by på. 

 

 

Fastsettelse av arbeidsplan og kontingent neste år (2024) 

 

Arbeidsplan: 

Sommeraktiviteter 

• Gjennomføring av sommerdugnad med mulig påfølgende sosial 

sammenkomst/grilling 

• Merke og rydde stier fortløpende der det er behov 

• Kutte vekk nedfall/kvist på alle sommerstier 

• Forberede vinterstier og kutte vekk trær/kvist etter påvisning ifra løypekjørere 

• Vedlikeholde skilting  

 

Vinteraktiviteter 

• Opprettholde løypenettet 

• Jobbe med nye evnt legge om traseer etter samtaler med løypekjørere 

• Bestrebe oppstart av sesong så tidlig som mulig på utvalgte løyper 

o Grønhovd – Olfisklien 

o Skålsrudstølen – Fjellset 

o Rundløype på Myking 

• Etablere nye forutsigbare avtaler med løypekjørere 

 

Medlemskontingent 

Styret anbefaler å opprettholde dagens kontingent på kr. 1500 

 



 


